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Obec Kaluž a, Obecný  u rad,  
Kaluž a 4, 072 36 Kaluž a 

 
Z Á P I S N I C A 

 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kaluža 

konaného dňa 02. októbra 2024 (streda) o 16.30 hodine 

 

Prítomní poslanci: Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová,  

                              Ing. Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

 

Ďalší prítomní:      Ing. Roman Oklamčák – hlavný kontrolór obce Kaluža 

 

Hostia: JUDr. Mikuláš Pavlík – právny zástupca obce Kaluža 

 

Podľa prezenčnej listiny: 

 

PROGRAM: 

Program: 

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Kontrola uznesení 

4. Interpelácie poslancov 

5. Diskusia 

6. Schválenie záverečného účtu obce Kaluža za rok 2023 podložené rozpočtovými 

opatreniami k 31.3., 30.06., 30.09. a 31.12.2023 

7. Schválenie prijatia daru pre DHZO – vozidlo AVIA 

8. Schválenie sumy na Oslavy 105. Výročie založenia DHZ 

9. Schválenie výhercu výberového konania na vypracovanie projektovej dokumentácie na 

Rekonštrukciu Domu smútku 

10. Schválenie finančných prostriedkov na pripravované akcie 

11. Predloženie vyúčtovania nákladov na rekonštrukciu objektu bývalej pošty 

12. Prehľad o stave a výbere daní 

13. Informácia o stave zamestnancov OcÚ a ich jednotlivých pracovných náplniach 

(personálny audit) 

14. Informácia a vyúčtovanie LTS 2024 

15. Informácia k stavu rozpočtu a realizácie opravy cesty na Medvedej hore - ANIMA 

16. Informácia k stavu rozpočtu a realizácií „Rekonštrukcia cesty Kaluža II. etapa“ 

17. Informácia k projektu „Rozšírenie MŠ“ 

18. Informácia o Územnom pláne Obce Kaluža 

19. Informáciu k projektu „Protipovodňové opatrenia“ 

20. Informácia o riešení „Žiadosti“ a „Petície“ od „OZ Ticho na Šírave“ 

21. Informácia a stave verejného osvetlenia na starej ulici 

22. Informácia k realizácií osvetlenia na Merkúr 

23. Informácia k realizácií osvetlenia na CHEMES 

24. Informácia k stavu realizácie oplotenia cintorína 

25. Informácia k stavu vozového parku obce 
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26. Rôzne 

27. Záver 

 

K bodu 1 

A) OTVORENIE ZASADNUTIA,  

B) URČENIE ZAPISOVATEĽA, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE, VOĽBA 

NÁVRHOVEJ KOMISIE  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva  otvoril Jozef Fic, starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných. 

Konštatoval, že počet prítomných poslancov je 5 a obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. Návrh na zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu predniesol 

starosta obce  Jozef Fic. 

 
určenie zapisovateľa - Ing. Mgr. Agáta Kováčová 

 
návrhová komisia:         -      Mgr. Iveta Kalaninová 

- Bc. Jaroslava Sarvajová 

    

overovatelia zápisnice:  -    Marcel Bendžuch  

                                       -    Rudolf Bendžuch 

  

Rozprava: 

Nikto z prítomných nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky a doplňujúce návrhy, 

preto starosta predniesol návrh uznesenia č. 52/2024 

 
K bodu 1: Otvorenie, určenie zapisovateľa, voľba overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženom návrhu: 

 

a) berie na vedomie 

určenie zapisovateľa  - Ing. Mgr. Agáta Kováčová 
 

Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

   

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. Mgr. Agáta 

Kováčová, Bc Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
b) volí 

návrhovú komisiu :  - Mgr. Iveta Kalaninová  

   - Bc, Jaroslava Sarvajová 

    

 
Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. Mgr. Agáta 
Kováčová, Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  
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c) volí 

overovateľov zápisnice:  - Marcel Bendžuch  

                                                   - Rudolf Bendžuch 

 
 

Hlasovanie:   
 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. Mgr. Agáta 

Kováčová, Jaroslava Sarvajová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  členovia návrhovej komisie a overovatelia zápisnice budú 

pracovať v predloženom znení. 

 

K bodu 2 

SCHVÁLENIE PROGRAMU ZASTUPITEĽSTVA 

Program: 

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Kontrola uznesení 

4. Interpelácie poslancov 

5. Diskusia 

6. Schválenie záverečného účtu obce Kaluža za rok 2023 podložené rozpočtovými 

opatreniami k 31.3., 30.06., 30.09. a 31.12.2023 

7. Schválenie prijatia daru pre DHZO – vozidlo AVIA 

8. Schválenie sumy na Oslavy 105. Výročie založenia DHZ 

9. Schválenie výhercu výberového konania na vypracovanie projektovej dokumentácie na 

Rekonštrukciu Domu smútku 

10. Schválenie finančných prostriedkov na pripravované akcie 

11. Predloženie vyúčtovania nákladov na rekonštrukciu objektu bývalej pošty 

12. Prehľad o stave a výbere daní 

13. Informácia o stave zamestnancov OcÚ a ich jednotlivých pracovných náplniach 

(personálny audit) 

14. Informácia a vyúčtovanie LTS 2024 

15. Informácia k stavu rozpočtu a realizácie opravy cesty na Medvedej hore - ANIMA 

16. Informácia k stavu rozpočtu a realizácií „Rekonštrukcia cesty Kaluža II. etapa“ 

17. Informácia k projektu „Rozšírenie MŠ“ 

18. Informácia o Územnom pláne Obce Kaluža 

19. Informáciu k projektu „Protipovodňové opatrenia“ 

20. Informácia o riešení „Žiadosti“ a „Petície“ od „OZ Ticho na Šírave“ 

21. Informácia a stave verejného osvetlenia na starej ulici 

22. Informácia k realizácií osvetlenia na Merkúr 

23. Informácia k realizácií osvetlenia na CHEMES 

24. Informácia k stavu realizácie oplotenia cintorína 

25. Informácia k stavu vozového parku obce 

26. Rôzne 

27. Záver 

 

Rozprava: 

Nikto z prítomných nemali k doplnenému bodu pripomienky.  
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Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia č. 53/2024 

 
K bodu 2: Schválenie programu rokovania 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža, v súlade s §12, ods.5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov 
 

schvaľuje 
Program rokovania:  

Program: 

1. Privítanie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Kontrola uznesení 

4. Interpelácie poslancov 

5. Diskusia 

6. Schválenie záverečného účtu obce Kaluža za rok 2023 podložené rozpočtovými 

opatreniami k 31.3., 30.06., 30.09. a 31.12.2023 

7. Schválenie prijatia daru pre DHZO – vozidlo AVIA 

8. Schválenie sumy na Oslavy 105. Výročie založenia DHZ 

9. Schválenie výhercu výberového konania na vypracovanie projektovej dokumentácie na 

Rekonštrukciu Domu smútku 

10. Schválenie finančných prostriedkov na pripravované akcie 

11. Predloženie vyúčtovania nákladov na rekonštrukciu objektu bývalej pošty 

12. Prehľad o stave a výbere daní 

13. Informácia o stave zamestnancov OcÚ a ich jednotlivých pracovných náplniach 

(personálny audit) 

14. Informácia a vyúčtovanie LTS 2024 

15. Informácia k stavu rozpočtu a realizácie opravy cesty na Medvedej hore - ANIMA 

16. Informácia k stavu rozpočtu a realizácií „Rekonštrukcia cesty Kaluža II. etapa“ 

17. Informácia k projektu „Rozšírenie MŠ“ 

18. Informácia o Územnom pláne Obce Kaluža 

19. Informáciu k projektu „Protipovodňové opatrenia“ 

20. Informácia o riešení „Žiadosti“ a „Petície“ od „OZ Ticho na Šírave“ 

21. Informácia a stave verejného osvetlenia na starej ulici 

22. Informácia k realizácií osvetlenia na Merkúr 

23. Informácia k realizácií osvetlenia na CHEMES 

24. Informácia k stavu realizácie oplotenia cintorína 

25. Informácia k stavu vozového parku obce 

26. Rôzne 

27. Záver 

 
Hlasovanie 

 počet mená poslancov 

Za:  
5 

Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. Mgr. Agáta 

Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  
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Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený. 

 

Samostatne dal hlasovať za bod 20. programu : „Informácia o riešení „Žiadosti“ a „Petície“ od 

„OZ Ticho na Šírave“, aby bol zaradený v programe pod poradovým číslom 3. z dôvodu 

pracovných povinnosti JUDr. Mikuláša Pavlíka – právneho zástupcu obce Kaluža.  

 
Hlasovanie 

 počet mená poslancov 

Za:  
5 

Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. Mgr. Agáta 
Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený a doplnený. 

 

 

 

K bodu 20: Informácia o riešení „Žiadosti “ a „Petície“ od OZ Ticho na Šírave 

Starosta udelil slovo JUDr. Mikulášovi Pavlíkovi 

Právny zástupca obce Kaluža JUDr. Mikuláš Pavlík informoval prítomných o riešení „Žiadosti“ 

občanov a o petícií „Ticho na Šírave“.  

Prítomných oboznámil s Protokolom o meraní, objektivizácií a posúdení imisií hluku 

v životnom prostredí Evidenčné číslo :ÚOFP – H/07/2024. Uvedený protokol vznikol ako 

výstup z merania hluku v dňoch 26.07. a 27.07.2024 v čase od 18.00 – 24.00 na dvoch 

anonymných miestach v Kaluži časť Kamenec. Uvedené meranie hluku sa konalo na základe 

súkromnej požiadavky Hotela CHEMES, Zemplínska šírava, Kaluža 219, 072 36 Kaluža. 

Protokol o meraní vypracoval Ing. Marek Moravec, PhD. – merací technik a schválil Prof. Ing. 

Ervín Lumnitzer, PhD. – Vedúci Úseku objektivizácie faktorov prostredia, Strojnícka fakulta 

Technickej univerzity v Košiciach, Akreditované skúšobné laboratórium s Akreditáciou 

v oblasti merania, objektivizácie a posúdenia imisií hluku v životnom prostredí. 

Vzhľadom na uvedené bolo starostom obce zvolané stretnutie 12.09.2024 so zástupcami 

občanov, ktorí podali sťažnosť  a petíciu a zástupcom firmy MARKOS, s.r.o. Marcelom 

Kostovčíkom, kde boli prítomní oboznámení s výsledkom merania. 

Právny zástupca obce JUDr. Mikuláš Pavlík doporučil, aby obec Kaluža prijala opatrenia kvôli 

narušiteľovi nočného kľudu spoločnosti MARKOS, s.r.o. zastúpenej Marcelom Kostovčíkom. 

Opatrenia budú vypracované aj s právnym zdôvodnením. Zároveň o právne stanovisko bol 

požiadaný aj JUDr. Vidovenec, ktorý v uvedenej veci zastupuje Hotel CHEMES. 

Rozprava: - Ing. Mgr. Kováčová upozornila na skutočnosť, že hluk sa šíri aj ráno po 4.00 hodine 

od priľahlých bufetov, ktoré sú záchytným priestorom pre klientov odchádzajúcich z festivalu. 

Je potrebné, aby sa opatrenia týkali aj ich. 
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Záver merania podľa protokolu na str. 13 znel:  

12. POSÚDENIE SÚLADU/NESÚLADU VÝSLEDKOV MERANIA 

Z nameraných a vypočítaných hodnôt je možné konštatovať prekročenie určujúcich veličín 

hluku na meracom mieste M1 spôsobených zdrojmi hluku prevádzkou Motela Kamenec počas 

organizovania Hudobného podujatia ako je uvedené v tab. 9. 

Meracie miesto Referenčný časový 

interval  

Posudzovaná 

hodnota 

ekvivalentnej 

hladiny 

A akustického 

tlaku pre 

referenčný časový 

interval 

Prípustné hodnoty 

dB 

Prekročenie  

dB 

M1 deň - 60 - 

M1 večer 67,0 50 17,0 

M1 noc 73,5 45 28,5 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 54/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o riešení „Žiadosti “ a „Petície“ od OZ Ticho na Šírave 

 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 

 

 

K bodu 3 : Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta podal informácie o plnení  uznesení z posledného OZ konaného dňa 27.06.2024.  

 

Uznesenie č. 33/2024 – splnené 

Uznesenie č. 34/2024 – splnené 

Uznesenie č. 35/2024 – splnené 

Uznesenie č. 35/2024 – 40/2024 – Predaje a nájmy pozemkov, vecné bremeno priebežne sa 

plnia  
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Uznesenie č. 48/2024 – nesplnené, bude vypracované po odbornom stanovisku právneho 

zástupcu JUDr. Mikuláša Pavlíka 

Uznesenie č. 49/2024 – splnené 

Uznesenie č. 50/2024 – splnené 

Uznesenie č. 51/2024 - splnené 

 

Rozprava – bez pripomienok 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 55/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženej informácii túto 

berie na vedomie 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
 

 

K bodu 4:  Interpelácie poslancov 
  

V rámci interpelácie poslancov vystúpili: 

- Rudolf Bendžuch s informáciou pre občanov, že opakovane dochádza k výpadku verejného 

osvetlenia na starej ulici. Na odstránení sa pracuje, nakoľko je problém zistiť, kde dochádza 

k skratovému výpadku elektrického prúdu, budú oslovení odborníci s meracími prístrojmi, aby 

premerali celé vedenie. Stále sa na tom pracuje, aby sa predišlo problémom, kým budú osadené 

vianočné ozdoby.  

– Ing. Mgr. Kováčová informovala prítomných, že k skratu na elektrickom vedení verejného 

osvetlenia dochádza práve pred jej domom č. 67. Uviedla, že problém je pravdepodobne 

spôsobeným aj okolitými stromami, ktoré môžu ovplyvňovať svojimi koreňmi uvedené siete 

alebo sa jedná o podmáčanie stĺpov verejného osvetlenia. Zároveň uviedla, že dnes 02.10.2024 

podala na obecný úrad žiadosť na výrub dvoch stromov, brezu a borovicu, ktoré sa nachádzajú 

na verejnom priestranstve nad potokom. Upozornila aj na potrebu opraviť betónové schody 

vedúce z chodníka popri hlavnej ceste na obecný cintorín. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 56/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

Berie na vedomie 

Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva 
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Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K bodu 6: Diskusia 

Do diskusie sa prihlásili:  

- Júlia Bendžuchová s otázkou, čo je pravdy na tom, že sa na Obecnom úrade budú prepúšťať 

zamestnanci ?  

– Bc. Sarvajová, rovnako položila otázku, že obcou sa šíria tieto reči, či je to pravda? 

Konštatovala, že to nie je dobré, sú to zbytočné reči. 

– Mgr. Kalaninová reagovala, že poslanci nie sú tí, čo majú kompetenciu rozhodovať o tom, 

kto a akú pracovnú činnosť bude vykonávať.  

– Starosta Jozef Fic, reagoval, že personálne záležitosti sú v štádiu riešenia.  

– Ing. Mgr. Kováčová sa vyjadrila, že personálne veci sú výlučne záležitosťou starostu. 

Predpokladáme, že bude v ďalších bodoch informácia. Poukázala, hlavne na dodržiavanie 

pracovnej doby a prestávky v čase obeda. 

        Starosta predniesol návrh uznesenia č. 57/2024 

       Obecné zastupiteľstvo v Kaluži 

 

Berie na vedomie 

 

Diskusiu obyvateľov obce 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K bodu 6: Schválenie záverečného účtu obce Kaluža za rok 2023 podložené 

rozpočtovými opatreniami k 31.3., 30.06., 30.09. a 31.12.2023  

Bez rozpravy: 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 58/2024 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža po predloženom návrhu  

a) schvaľuje  

Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie  

- s výhradami, ktoré boli uvedené v Zápisnici z Obecného zastupiteľstva obce Kaluža 

dňa 27.06.2024 

 

b) schvaľuje  

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

92 415,91 € 

 

 

 
 Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 

 
 

K bodu 7: Schválenie prijatia daru pre Obec Kaluža – vozidlo AVIA 

 

Starosta podal informáciu o ponuke Obecného úradu Seňa, prijať dar, ktorý predstavuje  

dopravné hasičské vozidlo AVIA 30. 

 

Rozprava: 

 - Bc. Jaroslava Sarvajová, doplnila návrh pána starostu, aby sa neopomenula formulácie  

poskytnutie daru „bezodplatne“. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 59/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kaluža  

schvaľuje  

prijatie daru pre Obec Kaluža.  

Predmetom daru je dopravné hasičské vozidlo AVIA 30 prijaté od obce Seňa na základe 

darovacej zmluvy bezodplatne. 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  
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K bodu 8: Schválenie sumy na Oslavy 105. výročia založenia DHZ  

Starosta predniesol návrh na schválenie sumy na financovanie akcie „Oslavy 105. výročia 

založenia DHZ Kaluža“. Táto suma predstavuje výdavky na základe predložených faktúr.  

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 60/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

S c h v a ľ u j e 

Finančný príspevok na Oslavy 105. výročia založenia DHZ pre DHZ Kaluža vo výške...930,-€ 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
 

 

K bodu 9: Schválenie výhercu výberového konania na vypracovanie projektovej 

dokumentácie na rekonštrukciu Domu smútku 

 

Starosta podal informáciu o ukončenom verejnom obstarávaní na „Vypracovanie projektovej 

dokumentácie : Dom smútku Kaluža – komplexná prestavba“. 

Do verejného obstarávania boli zapojené tri projekčné firmy: 

1. mmm. architects s.r.o. , Lekárovce č. 78, zastúpené Ing. Miroslav Kic 

2. H2A / architects s.r.o., Lipová 11, 071 01 Michalovce, zastúpené Ing. Arch. Jozef 

Hudák 

3. BOSKOV s.r.o., 066 01 Myslina 15, zastúpená Ing. Arch. Marianna Bošková 

Na základe cenových ponúk bola vybraná po splnení všetkých kritérií  tretia ponuka 

vypracovaná firmou BOSKOV, s.r.o.  s ponukou za kompletné dodanie predmetu zákazky 

v celkou cene vrátane DPH 6.600,- EUR. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 61/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

a) s c h v a ľ u j e 

výhercu na vypracovanie projektovej dokumentácie po výberovom konaní, ktorým je 

..BOSKOV, s. r.o., Myslina č. 15, 066 01.... 
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b) s c h v a ľ u j e  

vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu Domu smútku spoločnosťou 

..BOŠKOV, s. r. o...... vo výške ..6.600,- ...€ 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
 

 

K bodu 10: Schválenie finančných prostriedkov na pripravované akcie 

Starosta predniesol  návrh na akcie, ktoré by sa mali realizovať pre občanov obce do 31.12.2024 

a to jednotlivo: 

- Október – „Mesiac úcty k starším“ spojený s oslavami „50 výročie založenia MŠ“. 

- Uvítanie deti do života - / termín 17.11.2024/ 

- 80. výročie oslobodenia obce Kaluža Červenou armádou / termín 26.11.2024/ 

- 6.12.2024 – Svätý Mikuláš – spojený s rozsvietením vianočného stromčeka . 

- 26.12.2024 – Stolnotenisový turnaj   

- 31.12.2024 – Silvester – Vítanie nového roka 2025. 

Rozprava - poslanci súhlasia so schválením jednej sumy na všetky akcie spoločne v celkovej 

sume 7.000,- EUR.  

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 62/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

s c h v a ľ u j e 

finančný príspevok na akcie obce spolu v celkovej sume: 7.000,- EUR 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K bodu 11: Predloženie vyúčtovania nákladov na rekonštrukciu objektu bývalej pošty 

Starosta podal informáciu o doterajších nákladoch na rekonštrukcie budovy bývalej pošty. 

Uviedol, že práve 2.10.2024 bola uhradená aj dohodnutá cena za práce vo výške 700,- EUR. 
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Celkové náklady na materiál a vybavenie bol 3.865,41 SUR, čo predstavuje nasledovné 

výdavky:  

1. Nákup materiálu na FA – 2.609,56 EUR 

2. Nakúp v hotovosti cez pokladňu – 423,25 EUR 

3. Kuchyňa + vybavenie – 427,60 EUR 

4. Okno 1 kus – 405,- EUR 

Rozprava: 

- Mgr. Kalaninová a Bc. Sarvajová navrhli, aby sa na budove vymenili všetky ostávajúce okná 

a aby sa urobila rekonštrukcia aj vstupnej časti chodby a komory. Navrhli, aby sa zvážila 

možnosť vybúrať jednu zo vstupných priečok a z priestoru komory bez okna urobiť riadne 

osvetlenú obytnú miestnosť s oknom. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 63/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o nákladoch na rekonštrukciu budovy bývalej pošty 

s ch v a ľ u j e 

sumu do 5.000,- EUR na dokončenie rekonštrukcie budovy bývalej pošty v termíne do 

30.11.2024. 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K bodu 12: Prehľad o stave a výbere daní 

Materiál bol doručený pre konaním OZ. 

Rozprava:  

- V rámci rozpravy mali pripomienky Mgr. Kalaninová a Bc. Sarvajová k stavu výberu daní. 

Navrhujú, aby sa vymáhanie realizovalo cez nášho právneho zástupcu JUDr. Mikuláša Pavlíka. 

Uvedenú pripomienku podporil aj hlavný kontrolór Ing. Roman Oklamčák, stotožnil sa s ich 

návrhom, že touto cestou bude vyššia vymožiteľnosť pohľadávok. Jednalo sa o pohľadávky cca 

od roku 2011. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 64/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o stave a výbere daní v obci 
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Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 

 
 

K bodu 13: Informácia o stave zamestnancov obecného úradu a ich jednotlivých 

náplniach (personálny audit) 

Starosta dal slovo Ing. Romanovi Oklamčákovi, ktorý prítomných informoval o zákone 

o ochrane osobných údajov. Oboznámil prítomných, že nie je možné informovať o platových 

pomeroch zamestnancov. Prečítal prítomným stanovisko Mgr. Hrabka – experta na danú 

problematiku. Ďalej uviedol, že od 1.1.2025 dôjde k rozpočtovým zmenám, že oddelene sa bude 

viesť rozpočet MŠ a obecného úradu.  

Starosta doplnil personálne obsadenie, ktoré v MŠ predstavuje riaditeľka, učiteľka, kuchárka 

- upratovačka a vedúca jedálne iba na 1/3 úväzok. Kuchárke je však zamestnancom obecného 

úradu. Úrad pozostáva zo starostu, 3 THP pracovníkov, 1 vedúceho technického úseku, 8 

zamestnancov, hlavný kontrolór na úväzok 1/10 a jedna osoba pracujúca cez aktivačné práce. 

Na najbližšie obecné zastupiteľstvo pripraví starosta rozdelenie pracovných náplní. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 65/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o stave zamestnancov obecného úradu a ich jednotlivých náplniach 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 
 

K bodu 14: Informácia o vyúčtovaní LTS 2024 

K predloženému vyúčtovaniu bola rozprava:  

-  Mgr. Kalaninová sa pýtala, či vo vyučovaní uvedení zamestnanci sú iba brigádnici čo pracujú 

iba cez sezónu. Ďalším podnetom bola suma za reklamu, považuje ju za vysokú. Starosta 

upresnil, že tam bolo zahrnuté aj oblečenie pre brigádnikov  - tričká a iné ako bilbord 

umiestnený na oplotenie bazéna, reklama v regionálnych novinách. 



Strana 14 z 20 

 

- Bc. Sarvajová mala pripomienku, že kmeňoví zamestnanci mali byť počas LTS, aspoň 3 

mesiace platení z prostriedkov z podnikateľského účtu.  

– Marcel Bendžuch mal pripomienky, že pred prípravou LTS sa minie veľa pohonných hmôt 

na kosenie a prípravu, ako aj na vývoz TKO vo výške cca 7.000,- EUR, len počas 2 mesiacov 

LTS. Starosta potvrdil, že sa kosilo 7- krát.  

- Rudolf Bendžuch sa vyjadril, že vysoké sú sumy hlavne za elektrickú energiu a vodu. 

Upozornil na to, že bojlery na ohrev teplej vody sú staré a spotrebujú veľa elektriny. Aktuálne 

sú stopnuté výzvy na fotovoltiku, čo by v značnej miere pomohlo znížiť spotrebu. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 66/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o predbežnom vyúčtovaní letnej turistickej sezóny 2024 

 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 

 

K bodu 15: Informácia k stavu rozpočtu a realizácie opravy cesty na Medvedej hore – 

ANIMA 

Starosta podal informácii o tom, že k dnešnému dňu sa nevyjadrila Obec Vinné s spolu 

podieľaní sa na financovaní a realizácií opravy cesty na Medvedej hore. 

Rozprava: všetci  poslanci podporili návrh na písomnú výzvu Obecnému úradu Vinné a 

podnikateľom z Medvedej hory, aby sa podieľali na spolufinancovaní a realizácií opravy cesty 

spoločne. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 67/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu k realizácii opravy cesty na Medvedej hore a  

s ú h l a s í,  
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aby sa listom oslovil Obecný úrad Vinné a podnikatelia na Medvedej hore, aby sa podieľali na 

spolufinancovaní a realizácií opravy cesty spoločne. 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 

 
 

K bodu 16: Informácia k stavu rozpočtu a realizácii „Rekonštrukcia cesty Kaluža – II.  

etapa“ 

Starosta podal informácii o prebiehajúcom verejnom obstarávaní, ktoré by malo byť ukončené 

3.10.2024 

           Starosta predniesol návrh uznesenia č. 68/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu k realizácii cesty Kaluža – II. etapa  

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 
 

K bodu 17: Informácia k projektu „Rozšírenie materskej školy“ 

Starosta podal informáciu k projektu. Aktuálne sa čaká na dopracovanie zmeny v projektovej 

dokumentácií, na základe pripomienok RÚVZ v Michalovciach. Po zapracovaní tejto zmeny je 

projekt ukončený. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 69/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu k projektu „Rozšírenie materskej školy“  
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Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 
 

 

K bodu 18: Informácia o Územnom pláne Obce Kaluža 

Starosta podal informácii: Po komunikácií so zhotoviteľom Územného plánu Obce Kaluža, 

čaká sa na jedno vyhotovenie pripomienok z Okresného úradu Košice, z Odboru územného 

plánovania. Lehota na doplnenie je cca 30 dní. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 70/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o územnom pláne Obce Kaluža  

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 
 

K bodu 19: Informácia k projektu „Protipovodňové opatrenia“ 

Starosta podal informáciu, projekt „ Protipovodňové opatrenia“ je hotový. Potrebné je ešte 

vyjadrenie Odboru životného prostredia, Okresný úrad Michalovce. Pre urýchlené vydanie 

potvrdenia pôjde na príslušný úrad pán starosta s projektantom Ing. Čižmárom osobne. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 71/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu k projektu „Protipovodňové opatrenia“  

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 
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Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 

 
 

K bodu 21: Informácia o stave verejného osvetlenia na Starej ulici 

Starosta dal slovo Rudolfovi Bendžuchovi, ktorý povedal, že na odstránení porúch intenzívne 

pracujú už od leta. Mali už 2 skupiny odborníkov, ktorí hľadali miesto poruchy či skratu. 

Väčšinou poruchy nastávajú po prudkých dažďoch. Domnievajú sa, že problémom môžu byť 

aj stromy, ktoré sú posadené na prekrytom potoku, ktoré môžu narúšať elektrické vedenie. 

Možno by bolo vhodné stromy odstrániť, odkryť elektrické vedenie medzi stĺpmi VO. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 72/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o stave verejného osvetlenia na Starej ulici s navrhovanými riešeniami 

 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K bodu 22: Informácia k realizácii osvetlenie na Merkúr 

Starosta podal informáciu, že stĺpy umiestnené od autobusovej zastávky k zariadeniu Merkúr 

sú súkromné a realizované boli na súkromných nie obecných pozemkoch. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 73/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Informáciu k realizácii osvetlenie na Merkúr 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 

 

K bodu 23: Informácia k realizácii osvetlenie na CHEMES 

Starosta podal informácii, že odstúpili od dohody so súkromnou spoločnosťou, ktorá mala 

realizovať VO od križovatky na Kamenci po križovatku k Hotelu CHEMES. 

Posledná dohoda je s firmou LEKOS, ktorá osadí na uvedený úsek 2 stĺpy, ktoré budú slúžiť 

na umiestnenie optických káblov pre internet ako aj budú na nich umiestnené 2 solárne svetlá.  

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 74/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Informáciu k realizácii osvetlenie na CHEMES / 2 stĺpy do 2 týždňov/ 

 

Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 

 
 

K bodu 24: Informácia k stavu realizácie oplotenia cintorína 

Starosta podal informáciu, že Marcel Bendžuch bol pozrieť na cintoríne zo zástupcom firmy, 

ktorí realizujú oplotenie do pevných základov. Po obhliadke skonštatovali, že vidia problém 

v tom, že plot je blízko hrobov a majú obavy z porušenia práve hrobových miest, nakoľko sú 

niektoré tesne na plote. 

Rozprava:  

- Ing. Mgr. Agáta Kováčová poskytla príklad realizácie oplotenie u Ondreja Jenčíka v Kaluži, 

ktorý realizovala firma DŽATKO JUNIOR – BETÓNOVÉ PLOTY z Humenného. Výstavba 

betónových plotov je bez základová,  

- Poslanci súhlasia s obhliadkou na mieste samom a s vypracovaním predbežnej cenovej 

ponuky za účasti Otca Petra Čintalu správcu Gréckokatolíckej farnosti Klokočov. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 75/2024 
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Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Informáciu k stavu realizácie oplotenia cintorína 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 

Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 
 

K bodu 25 Informácia k stavu vozového parku obce 

Starosta informoval, že vozový park, je v dezolátnom stave. Vozidlo Kangoo aj Oktávia sú po 

lehote životnosti. Obec má 3 traktory. Navrhol kúpiť ojazdené Kangoo s ťažným zariadením, 

lebo auto s ťažným zariadením je potrebné. 

Rozprava:  

- Mgr. Kalaninová sa informovala, či obec vlastní lyžice k novému traktoru, starosta jej 

odpovedal, že vybavenie k traktorom máme. 

- Bc. Sarvajová navrhla už opakovane, aby sa viedla na vozidlách kniha jázd,  

- Ing. Kováčová navrhovala, aby vozidla boli zverené jednotlivým zamestnancom, ktorí budú 

sa o vozidlo starať. Vozidlo sa opotrebuje aj tým, že na ňom chodí každý a nestará sa nikto, až 

keď je porucha, 

- poslanci súhlasia, aby sa urobil prieskum trhu a vozidlo zakúpilo ojazdené. V súčasnej dobe 

by nebolo vhodné kupovať nové vozidlo. Jednotlivo sa však zhodovali aj v tom, že bolo by 

vhodné kúpiť aj nové vozidlo formou lízingu. Treba urobiť prieskum trhu a predložiť ponuku 

na ojazdené vozidlo. Návrh bol aj zakúpiť ojazdenú skriňovú dodávku, ktorou by sa mohol 

prepravovať tovar a materiál aj pre obyvateľov obce. 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 76/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Kaluža  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Informáciu k stavu vozového parku obce.  

Požiadavka je zaviesť knihu jázd. 

 
Hlasovanie:   

 počet mená poslancov 
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Za:  5 
Marcel Bendžuch, Rudolf Bendžuch, Mgr. Iveta Kalaninová, Ing. 

Mgr. Agáta Kováčová, Bc. Jaroslava Sarvajová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Starosta konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo schválilo návrh uznesenia tak, ako bol 

predložený, doplnený o požiadavku zaviesť knihu jázd. 

 

 

K bodu 26. Rôzne  

 

– Rudolf Bendžuch prítomných oboznámil s tým, že v „cerkvi“ sa realizuje oprava elektriny. 

Elektrické rozvody sa robia komplet nové, postupne. Nová firma, ktorá príde posúdiť rozsah 

a postup prác, určí či sa budú viesť rozvody po povrchu, alebo sa bude zasekávať do múrov. 

Náklady na nové rozvody budú pomerne vysoké, zatiaľ nie je finančne ocenené. Určite bude 

potrebné zaplatiť za odborné práce.  

– Bc. Sarvajová navrhla, aby bol oslovený Otec Peter Čintala, aby dal žiadosť ohľadom 

finančného príspevku z Obecného úradu. 

– Marcel Bendžuch a Mgr. Kalaninová podporili návrh, no trvajú na vyčíslení sumy a potom 

sa schváli potrebná suma. 

– Marcel Bendžuch navrhuje opraviť osvetlenie na Krížovej ceste, navrhuje osadiť 2 lavičky 

a hlavne celé okolie zveriť niekomu, kto sa bude o to vzorne a pravidelne starať. Je potrené 

osvetliť hlavne Kríž.  

– Rudolf Bendžuch doplnil, že do „cerkvi“ bude musieť ísť nová elektrická prípojka, nový 

hlavný rozvádzač, bude potrebné, aby obec poskytla chlapov, ktorý by vykopali potrebný rigol.  

- Marcel Bendžuch upozornil, že je potrebné vyriešiť problém s vozením odpadu cudzími 

ľuďmi do kontajnerov pri obchode. Už par krát niekoho stopol, aby veľký odpad nehádzal do 

kontajnerov, Navrhuje osadiť k obchodu kamery a potom ŠPZ áut nahlásiť na OO PZ. Zároveň 

sa informoval, ako to vyzerá s pozemkom na novej ulici od VVaK ?  

- JUDr. Miroslav Bučko, oslovil poslancov aj starostu, aby sa zaoberali vodou na ceste pred 

jeho domom, ktorá mu po daždi pravidelne zatápa pivnice a garáž. Zároveň poukázal, na 

nedostatočne prečistenie kanalizačného potrubia po poslednej oprave. Tvrdí, že treba prečistiť 

všetky kanály, ktoré ústia do hlavného kanála verejnej kanalizácie. 

 

 

 

K bodu 27. Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

OZ bolo ukončené o 20.30 hodine 

 

Zapísala: Ing. Mgr. Agáta Kováčová 


